



PROTOKOLL
Styrelsemöte
20241023 Teams

Närvarande:	Lars-Åke Sjökvist	Ordförande
	Vivianne Lindstam	Sekreterare
	Göran Carnander	Kassör
	Carina Bergander	Tävlingskommittén
	Sonny Myrefelt	Ledamot MTBO kommittén
	Mikael Trofast	Ledamot U/J kommittén
	Magnus Svensson	Konsulent
	Siv Bergander	Hedersledamot /valberedningen

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.

§ 2 Kompassriktning 2030 Småland

Mötet beslutade att bordlägga frågan då oklarheter finns utifrån vad begreppen representerar, samt var vi får bäring digitalt på nämnda siffror. Kort information ges till föreningarna på novemberkonferensen. Ordföranden informerade i frågan från senaste digitala mötet med SOFT den 21/10. Där var enighet om att skrivna siffror var för höga och dialog kommer fortgå med SOFT.

§ 3 Novemberkonferensen 23 november

Ordförande i Svensk Orientering *Events* AB Linda Take kommer till konferensen. Där först ut på förmiddagen ges en presentation om O-Ringen - Eventbolaget åren 2013-2024, samt inriktning för framtiden, med plats för frågor. Efter detta kommer RF/SISU Maria Hill, vår nya kontakt att presentera sig. Informerar om exv. vikten av att söka LOK-stöd och använda folkbildningen flitigare (lärtimmar), ersättning av ny digital plattform för idrottonline. Lunch mellan klockan 12-13. Kommittéerna planerar sin tid med avslut ca 15.00. Återstående styrelse träffar RF/SISU, samt arbetar med VB/VP för 2025. 13 stycken anmälda hittills.

§ 4 Kursdag feb. 2025, innehåll.

Inga intressen anmälda ännu. Kansliet vill senast den 15/11 ha förslag på innehåll för beslut den 7/12.

§ 5 RF/SISU

RF/SISU arrangerar information om ansökan till (RUB) regionalt utbildningsbidrag, Magnus Svensson och Göran Carnander deltar och ger rapport därefter. Magnus Svensson kommer att delta på RF/SISUs digitala personalkonferens den 26/11 och informera om hur SmOF arbetar med folkbildningen.

§ 6 Arv (testamente) efter bortgångne Rohny Andersson, Forserums SOK

Mötet beslutade kansliet att närvara vid begravningsbyråns information. Fullmakt behöver uppvisas.

§ 7 Rapport om Smålands värdetävlingar, O-Ringen 2024-2025, SM-Sprint -25, 10MILA 2026.

2024 O-Ringen Smålandskusten går förmodligen enligt senaste rapport mot ett ekonomiskt positivt resultat.

2025 O-Ringen Jönköping rullar på, inget att rapportera.

2025 SM-Sprint i Växjö. Inget att rapportera.

2026 10MILA. Den årliga konferensen för arrangörer genomfördes den 28/9 i Finspång.

Upplevelseutvärderingen var i mycket, positiv till årets 10MILA i Nynäshamn. Avtal med Tranås kommun på gång, dock inget påskrivet med 10MILA-föreningen ännu. Kartan reviderad i ett första steg, möte i november med kartritare och banläggare. Dessutom möte i november för att sparka igång de 16 funktionärsföreningarna.

§ 8 Ekonomi och VB/VP 24-25

Halvårsutbetalning från SOFT av arrangemangsavgift och OF-bidrag kan komma till decembermötet. Ett klart plusresultat för 2024 syns jämfört med budget.

§ 9 Ordförande

SOFTs månatliga möte med distriktsordföranden, delgav förbundsstyrelsens beslut om en förändring av tidigare beslut gällande banlängder. SOFT informerar om det moderna ledarskapet och har flera intresserade till ett ungdomsråd.

§ 10 Sekreterare

Mötesförslag för 2025 kommer biläggas detta protokoll.

§ 11 Tävlingskommittén

Arbetsinnehåll vid novemberkonferensen blir synpunkter kring föreningarnas medlemsavgift. Engagemang vid förtroendeuppdrag? Uppföljning av beslut vid senaste Förbundsmötet -24. Arrangemang under 2025.

§ 12 Ungdom/juniorkommittén

Ungdomsråd distrikt/klubbar. 20% färre deltagare till Daladubbeln i år (30 st). Även färre deltagare till Baltic Cup, 19 anmälda och inga 18-20 åringar.

§ 13 MTBO kommittén

Antal tävlingsarrangörer växer i regionen. Lyckat samarbete i ett flertal frågor. Samarrangemang av DM -25, troligtvis i Skåne. Möjligtvis gemensam ansökan om SM -26. En regional utredning om hur hantera ”diskning” utifrån det regelverk som finns vid tävling idag. Hur ska banlängder redovisas?

§ 14 Bredd/Motionskommittén

Ingen rapport



§ 15

Valberedningen

Tre frågor till mötet. - Har långtidsplanen beslutats? Ja efter de förändringar som önskades är den beslutad på mötet den 2/9. - De personer som står till omval kommer tillfrågas. - Hur många ledamöter ska styrelsen bestå av? En person saknas fortfarande sedan årsmötet i mars, vilket gör 6 ledamöter, finns ingen utslagsperson vid beslut. **Mötet beslutar att** vi ger årsmötet i uppdrag att avskaffa Bredd/Motionskommittén, samt att den 7:de ledamoten i styrelsen kan driva sakfrågor som ligger utanför övriga intresseområden.

§ 16 Konsulent

Kansliet har skickat inbjudan till berörda föreningar gällande information om kabeldragning till Gotland. Att övriga i styrelsen, utanför kommittéerna fortsätter efter lunch på novemberkonferensen med RF/SISU, samt VB och VP till mötet den 7/12.

§ 17 Övriga frågor

När kan priser från Skogsflickorna och Skogskarlarna dela ut?
Uppföljningssamtal samt lönerrevision genomförd idag av AG/AT. **Mötet beslutade** om överenskommen löneförhöjning samt att vi förtroendevalda på distriktsnivå endast ringer på dagtid från nu.

§ 18 Nästa möte

Lördagen den 7/12 styrelsemöte med julbord exv. på Ullinge, HOK eller Vrigstad i nämnd ordning.

§ 19 Mötet avslutas

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Första möte 2025: den 5/2

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för resor över en kväll.

Ordförande

Sekreterare

Lars-Åke Sjökvist

Vivianne Lindstam